

香港所舉辦之柔道賽事

入場人士通告

以下場館規則適用於由中國香港柔道總會主辦之柔道賽事及非比賽場地及場館：

- ◎ 場地內的人士必須遵守場地職員、安保人員及警方的所有合理指示，未經授權，不得進入受管制區域；
- ◎ 場地職員、安保人員可截查或阻截任何對公安和秩序構成威脅的人士，當中包括明顯受酒精或藥物影響及管有危險物品或物質的人士。有關人士可被禁止入場或被逐離場；
- ◎ 入場人士未經許可不得把任何列有針對、抗議、違法、粗俗、政治等內容的橫額、標語、傳單、宣傳物品和展示品，或衣物帶進場地；
- ◎ 不得派發未獲認可的印刷品或參與收集或簽名活動及任何形式的示威或抗議行為，表達或進行政治、宗教或種族宣傳；
- ◎ 拍攝只限規定區域內進行，一般而言，任何人士在場內未經許可進行拍攝而對他人造成妨礙或煩擾，均屬違法，場地職員、安保人員若發現此類違法行為，會立即採取適當行動制止及處理。
- ◎ 任何可用作武器或可能危害健康的物品、物件或物質，例如壓縮氣體或噴劑容器、酸性、易燃、可燃或染色物質不得帶進場地；
- ◎ 煙花、照明彈、煙粉、煙幕彈或其他任何類型的煙火物品，包括點燃裝置不得帶進場地；
- ◎ 不得攜帶任何酒精類飲品進入場地；
- ◎ 不可進行非法或商業拍攝及錄影；
- ◎ 不可亂拋垃圾，並不准吸煙。

Judo Competitions in Hong Kong **Spectators Note**

The following rules can be applied in competitions by The Judo Association of Hong Kong, China, non-competition areas and sports centers:

- ◎ Spectators need to follow proper instructions from sports centers staffs, security officers and policemen. No one is allowed to enter the control area without authorization;
- ◎ Sports centers staffs and security officers can intercept or block persons who would endanger public security and order, including those who are significantly affected by alcohol or drugs and obtain dangerous materials or substances. They may be prohibited to enter or could be expelled;
- ◎ Spectators could not bring any banners, posters, leaflets, publicity materials, displays and clothing with targeted, protestant, illicit, vulgar, political content into sports centers;
- ◎ It is forbidden to distribute unrecognized printed matters, collect signatures and carry out any demonstrations or protests for political, religious or racial propaganda;
- ◎ Photography can only be done in defined areas. Generally, it is illegal to photograph without authorization and obstruct others. Sports centers staffs and security officers would take appropriate action to prevent those illegal behaviors.
- ◎ Any material, object or substance that could be used as weapon or create potential health hazard, such as compressed gas or spray container, acid, flammable, combustible or coloring substance are prohibited in the sports center;
- ◎ It is prohibited to bring fireworks, flares, smoke powder, smoke bombs or other kinds of fireworks including lighting equipment into sports center;
- ◎ No alcoholic drinks in the sports center;
- ◎ It is not allowed to start illegal or business photograph and recording;
- ◎ No littering and smoking.